
 

Tájékoztató 

a két ülés közötti legfontosabb eseményekről, tárgyalásokról 

 

 

December 14-én: 

 Közmeghallgatást tartottunk. 

December 15-én: 

 Lezártuk a Dani Margit Sportcsarnok napelemes fejlesztésével kapcsolatos műszaki 

átadás-átvételi eljárást. 

December 17-én: 

 Részt vettem Kungyaluban a karácsonyi rendezvényen. 

 Részt vettem a harmadik adventi gyertya meggyújtásának alkalmából rendezett adventi 

ünnepségen. A műsort a KÁMK nagycsoportos óvodásai adták. 

 Részt vettem a Városi Polgárőr Egyesület évzáró közgyűlésén. 

December 18-án: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

December 19-én: 

 Részt vettem az Idősek Klubja karácsonyi rendezvényén. 

December 21-én: 

 Részt vettem az Idősek Bentlakásos Otthona karácsonyi rendezvényén. 

 Részt vettem a Zeneiskola karácsonyi koncertjén. 

December 23-án: 

 Meggyújtottuk a negyedik adventi gyertyát is. 

December 30-án: 

 Részt vettem az Óévbúcsúztató Futáson. Gratulálok a szervezőknek a remek 

rendezvényhez! 

 Köszöntöttem Kungyaluban Szilveszteri Bál résztvevőit. 

December 31-én: 

 Köszöntöttem a Szilveszteri Partin megjelent vendégeket. 

2024. január 6-án: 

 Dr. Nacsa Zsoltot (Medenta Kft.) fogadtuk jegyző úrral. A megbeszélés témája a 

megürült 1. sz. fogorvosi körzet betöltése volt. 

Január 8-án: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

  



Január 9-én: 

 Részt vettem a rendkívüli Pénzügyi és Gazdasági Bizottság ülésén, melyet rendkívüli 

Képviselő-testületi ülés követett. 

Január 11-én: 

 Kooperációt tartottunk a Szociális Alapellátási Központ energetikai korszerűsítése 

kapcsán. 

 Szabó Zoltán alpolgármester úrral és Hegedűs Krisztián igazgató úrral részt vettünk az 

önkormányzati óvoda Teknőc csoportja számára összehívott rendkívüli szülői 

értekezleten. A csoporttal kapcsolatos személyi változásokat és az ezzel kapcsolatos 

teendőket beszéltük át. 

Január 14-én: 

 Megkezdtük a Szociális Alapellátási Központ energetikai korszerűsítésével kapcsolatos 

műszaki átadás-átvételi eljárást. 

Január 15-én: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

Január 16-án: 

 Herczeg Zsolt országgyűlési képviselő urat tájékoztattam az idei költségvetés 

tervezésével kapcsolatban. 

 Szakmai egyeztetést tartottunk az idei költségvetés tervezetével kapcsolatban. 

Január 17-én: 

 A Hetényi Géza Kórház főigazgatójával, Piroska Miklóssal egyeztettünk a Városi 

Egészségügyi Központ helyzetéről. 

 Sárközi György tanácsnok úrral egyeztettük az idei Körös parti Sportnap rendezvényeit. 

Január 18-án: 

 Fogadóórát tartottam. 

 

Kunszentmárton, 2024. 01. 18. 

     Wenner-Várkonyi Attila 

       polgármester 


